
Protokoll för Datasektionens styrelsemöte 2007-10-02

Datum: 2007-10-02
Tid: 18:30
Plats: Docentvägen 20 (hos Peter)
Ärenden: § 1 - § 7

Närvarande:

Josefin Lundqvist (ordf.)
Jonas Lundqvist (info.)
Johan Hedblom (UBS2)
Andreas Eberhardt (kassör)
Andreas Risberg (Student-TV-ordförande)
Tim Kornhammar (sexmästare)
Peter Möllerström (armk)
Max Wisten (XP-el-ordförande)
David Hedberg (valb.)

§ 1. Formalia:

1. Mötet förklarades öppnat.
2. Mötet ansågs behörigt.
3. Sittande Josefin Lundqvist valdes till mötesordförande.
4. Sittande Jonas Lundqvist valdes till mötessekreterare.
5. Dagordningen fastställdes utan ändringar.
6. Inga adjungeringar.
7. Föregående protokoll bordlades.

§ 2. Bordläggningar

1. Inga bordläggningar

§ 3. Information:

1. Ordförande

Var på ordföranderåd där möbleringen i expen diskuterades. Det kommer att hållas ett till möte när alla vet vilka som ska vara där. Josefin informerar även om att TKL har som mål att deras valberedning ska bestå av representanter från varje sektion. Var även på ett möte där de fick lära sig hur larmet i korridoren i Akademica fungerar. Hon undrar även hur vi ska definiera sektionsaktiva och tycker att vi ska det som en diskussionspunkt till nästa möte. Josefin ska även på KF och hålla i sektionens förmöte.

2. Vice ordförande

Ej närvarande.

3. Kassör

Har betalat räkningar och har tänkt föra över pengar till de som lagt ut pengar under nolleperioden.

Han ska även ha ett möte i veckan med Wilhelm Brunius (ordf. Maskin) angående overallerna.

4. Informationsansvarig

Har varit på upptaktsträff med informationsutskottet.

5. Utbildningsbevakningssamordnarna

Har varit på möte med MT, TFN samt styrelserna för data- och maskinsektionen angående de stora avhoppet från rymd och maskin.

Håller på att ordna med programråd och det går ganska bra.

De har även fått kontakt med alla programkoordinatorer, förutom datatekniks. Programråd för Rymd och MMT kommer att hållas under läsperiod 1, övriga program (förutom Media) i november.

Media har helt lagts ner och de studenter som finns kvar kommer att få individuella studieplaner istället för programråd.

I övrigt har de skickat mail angående programträffar.

6. Arbetsmarknadskontakt

Har haft kontakt med Dataföreningen Nord och de ska förmodligen ha arbetsmarknadskväll 10 oktober.

7. Sexmästeriet

De kommer att skicka ner en ASP till Göteborg på torsdag.

Lappfejden planeras för fullt och den är flyttad en helt framåt i tiden.

I övrigt kommer de inte få någon ersättning för inbrotten pga att självriskan var lika hög som värdet på stöldgodset.

8. XP-el-ordförande

Inget nytt.

9. Student-TV

Har startat studiecirkel och skrivit manus till en kortfilm.

10. Valberedningen

Hade överlämning förra fredagen.

§ 4. Beslut

§4.1 Middag för sektionsaktiva. Mötet beslutade att:

Bjuda de sektionsaktiva på middag nere på Gula den 5:e oktober.

§4.2 Programkvällar inför valet. Mötet beslutade att:

tillåta UBS:arna att använda medel i budgeten för studiebevakning till att anordna stormöten dit samtliga medlemmar tillhörande aktuella program kallas för att diskutera och utvärdera utformning och innehåll av programmet.

§ 5. Diskussion:

1. Overaller (I-overaller).

Overallerna ligger just nu, tyvärr, ganska långt borta. Andreas E SKA ta kontakt med Wilhelm Brunius snarast för att komma fram till något i veckan. Som det ser ut nu kan data beställa från Ullharen fast då har de samma problem med färgkombinationer. I-overallerna ska inte vara några problem pga deras stora antal.
2. Middag för sektionsaktiva.

Vi ska catera tacos från STUK och bjuda alla på en läsk. Vi ska samlas 17:30 nere på Gula iförda våra styrelsetröjor.
3. Dataföreningen nord.

De vill ha en person från datastyret att ständigt inadjungera på deras möten. Ingen verkade intresserad...
4. Arbetsmarknadskväll.

Peter ska höra med Dataföreningen nord för att se om det blir av. Blir den av så ska han maila ut direkt.
5. Programrådsrepresentanter.

Vi kanske ska bjuda in alla programrådsrepresentanter på fika nere på Gula för att de ska få träffa varandra och styret. Preliminärt 14/11.
6. Programkvällar.

Om man har möjlighet att vara där så ska man gå dit.
7. Halloweenfest

Marina tycker att Data ska anordna en halloweenfest. Tyvärr ligger halloween mitt under tentaperioden vilket gör det svårt med tid. Dock låter idén om en fest väldigt bra och det diskuterades om en lussevaka 12:e december med fika före STUK öppnat och röj på Gula fram till morgonen!
8. Styrelseluncher.

Tisdagar när vi inte har möten försöker vi att träffas på STUK och äta lunch.
9. Medlemsmail.

Vi ska skicka ut ett medlemsmail att expen har flyttat. Marina ska skriva den engelska versionen.

§ 6. Övriga frågor

1. Inga övriga frågor.

§ 7. Avslutande formalia:

1. Nästa möte blir 20071021 20:00 på Ludd
2. Mötet förklarades avslutat.